
 

 

 
 
 

Protokoll årsmøte Norges kirkesangforbund Stavanger 
 

Avaldsnes menighetshus lørdag 11.mars kl 13.00 

 

Det var, inkludert styret, 14 til stede, som representerte seks medlemskor. 

 

 

  

1) Godkjenning av innkalling - sakslisten var blitt uteglemt og valgkomitéens innstilling var ikke 

klar da innkallingen ble sendt. 

 

2) Valg av referent - Ragnhild Elisabeth Hoel ble valgt 

 

3) Valg av to til å skrive under protokoll: Arne Martin Aandstad og Hildegunn Kalleland 

 

4) Godkjenning av dagsorden - godkjent 

 

5) Valg av møteleder: Leiv Rossehaug ble valgt 

 

6) Styrets årsmelding: Årsmeldingen ble godkjent 

 

7) Regnskap: Sigmund Haaland gjennomgikk revidert regnskap som viser et overskudd på       

 18.055,-. Beholdningen pr 31.12.22 var 170.506,- 

Regnskapet ble tatt til etterretning 

 

8) Budsjett 2023: Sigmund Haaland gjennomgikk forslag til budsjett. 

"Støtte til kurs og seminar" endres til 25.000 jf. Handlingsplanen, og da blir underskuddet 49.450 

Budsjettet ble godkjent med endring. 

 

9) Fastsetting av kontingent: Kontingenten holdes uendret på kr 40,- pr medlem pr år. 

 

10) Handlingsplan 2023-2024 - samtale rundt bordet der det blant annet ble pekt på at 

kirkesangforbundet må synliggjøres mer overfor korsangerne, bl.a. ved å dele ut brosjyrer og øvrig 

reklamemateriell. Styreledere i korene bør også oppfordres til å informere korsangerne på øvelser, 

samt gi tilbakemelding til styret på arrangementer som kan informeres om på hjemmesiden. 

Epostlisten over kontaktpersoner i korene er ikke oppdatert. 

 

Konklusjon: 

 

Nytt punkt 1: Synliggjøre organisasjonen internt. Dette kan gjøres gjennom å sende ut elektroniske 

brev og be styreledere informere videre til korsangerne. Samtidig ber vi om at styrene informerer 

NKSF-S om kontaktpersoner og aktuelle konserter/kurs som kan legges ut på hjemmesiden. 



 

 

Profileringsartikler bør kunne sendes til korsangerne, og styrets referater sendes videre til 

korstyrene. 

 

Tidligere punkt 1 og 2 får nye numre 2 og 3, gammelt punkt 3 strykes. 

 

Handlingsplanen ble godkjent med endringer (ligger vedlagt) 

 

 

11) Valg: 

 

Valgkomitéens innstilling var ikke klar da papirene ble sendt ut, og de har hatt en vanskelig 

oppgave. Følgende styre valgt ved akklamasjon: 

 

Leder:  Ole Hodnefjell (gjenvalg for et år) 

Styremedlem Eugenie Prøis Lunde (ny for to år) 

Styremedlem Sigmund Haaland (ikke på valg) 

Styremedlem Solvor Kvåle Konstali (ikke på valg) 

Styremedlem Øystein Bredal (ny for to år) 

Styremedlem 

Geistlig repr.  Torbjørn Hestnes (ikke på valg) 

 

Varamedlem 1 Arne Martin Aandstad (gjenvalg for et år) 

Varamedlem 2 Sylwia Wasilewska (gjenvalg for et år) 

Varamedlem 3 Siv Halvorsen (ny for et år) 

 

Revisor Mette Bredsten Valen Kvalevåg (gjenvalg for et år) 

 

Valgkomité:  1) Leiv Rossehaug (for et år) 

  2) Arnfinn Tobiassen (for et år) 

  3) utfordre Hjelmeland? 

 

Styret jobber videre med å fylle de tomme plassene 

 

Valg av representanter til Landsmøtet: Styreleder og nestleder når styret er konstituert 

 

 

 

 

 

Ref. Ragnhild E. Hoel 

 

 

 

 

_______________________________  ____________________________ 

Arne Martin Aandstad    Hildegunn Kalleland 

 


